
Bestyrelsesmøde 
den 17. april 2012 

 
 

Fremmødte: Jon Rasmussen, Jens Pedersen, John Petersen, Jan Clausen, Ole Kulonka og Tommy 
Krastrup. 
 
Fraværende: Lennart Kristiansen, Jan Hansen 
 
Følgende ændringsforslag blev foreslået af Jan Clausen: 
 
Paragraf 7: 2 suppleanter, 2 revisorer samt 1 revisorsuppleant er på valg hvert år. 
Mødereferater skal lægges ud på foreningens hjemmeside. 
Eventuelle personsager som er bestyrelsen bekendt, må ikke refereres i mødereferater med navns 
nævnelse. Der var enighed blandt de fremmødte om ændringerne. 
 
Paragraf 8: Færdigt regnskab skal være fuldt revideret inden generalforsamlingen. 
 
Generalforsamlingen er for 2012 fastsat til den 8. maj. kl. 19,00 
 
Bestyrelsen blev enig om, at dagsorden og regnskab, bliver omdelt i papirform til hvert enkelt 
medlem. 
 
Eventuelle emner til en dirigent til generalforsamlingen blev drøftet, Jon tager kontakt til et emne. 
 
Bent fremlagde regnskabet, som der ikke var de store indsigelser imod. 
Det blev foreslået, at overføre en større andel af budgettet til vejene frem for opsparing til 
vejbelysning, da der var enighed om, at vejene pt. trænger sig mest på. 
 
Budget 2012/2013 blev drøftet. Der var enighed om, at fortsætte med uforandret kontingent for det 
kommende år. 
 
På den kommende generalforsamling er følgende bestyrelsesmedlemmer på valg: 
John Petersen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen og Tommy Krastrup. 
Alle er dog parat til, at fortsætte. 
 
Ved bordet rundt blev følgende emner drøftet: Kan tung trafik på Hartkornsvej forhindres? 
Kan der gøres noget for, at få Andelsboligforeningen på Skæppevej til, at deltage i fællesskabet. 
Der var ikke umiddelbart nogen løsning på dette problem.  
 
 


